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锐捷以太网交换机快速安装指南 

本指南适用于RG-ES05和RG-ES05G，执行标准:GB 4943.1。 

 警告 

在居住环境中，运行此设备可能会造成无线电干扰。 

 

 

 

1：铭牌在设备底部 

1 装箱清单 

序号 名称 数量 单位 

1 主机 1 台 

2 电源适配器（配套一体式电源线长1.2m） 1 个 

3 快速安装指南（无纸化） 1 张 

 

2 设备安装 

安装到墙壁 

(1) 第一步：根据交换机底部的槽位，在墙上定位并钻孔，两边各自拧入一颗M3螺丝（自备）。留出螺丝头用于挂

壁。 

(2) 第二步：将交换机底部的槽对准螺丝头，滑入并扣紧。 
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安装到桌面 

将交换机正面朝上置于足够大且平稳的桌面上即可。 

3 设备连接 

请根据您的组网需求，参照常见场景a或b进行设备连接。 

 

 

 警告 

在居住环境中，运行此设备可能会造成无线电干扰。 

 

 产品仅适用于海拔2000m以下地区安全使用。 

 产品仅适用于非热带气候条件下安全使用。 
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请参考下表检查设备连接是否正确。正确完成连接后，交换机无需进行任何设置即可使用。 

指示灯 状态 说明 

 
长亮 交换机通电正常 

熄灭 交换机未通电 

1~5 

长亮 端口已连接 

闪烁 端口正在传输数据 

熄灭 端口未连接，或连接异常 
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如需了解产品及安装方面的更多信息，请登陆锐捷网络网站www.ruijie.com.cn 

锐捷网络股份有限公司版权所有，保留一切权利   Copyright @ ruijie networks Co., Ltd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

锐捷网络股份有限公司 

福州市金山大道618号橘园洲工业园区星网锐捷科技园 

技术支持：http://bbs.ruijiery.com          远程技术服务中心：+86-400-100-0078(China) 

官网：https://www.ruijiery.com         https://www.ruijie.com.cn 

http://www.ruijie.com.cn/
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Ruijie Ethernet Switches Installation Quick Start 

This quick start applies to RG-ES05 and RG-ES05G，the execution standards include GB 4943.1. 

Operation of this equipment in a residential environment could cause radio interference. 

 

 

1:  Nameplate on the bottom of the device. 

Package Contents 

Number Item Quantity 

1 Switch 1 

2 Power adapter (power cord length 1.2 m) 1 

3 Quick Installation Guide 1 

 

Install the Device 

Wall Mounting 

(1) Step1: Drill two holes in the wall based on the distance between the two slots on the bottom panel of the 
switch. Put and tighten two M3 screws (self-prepare) into the holes, and keep an appropriate distance 
between the inner edge of the screw head and the wall to ensure that the switch can be hung on the screws 
firmly. 

(2) Step 2: Align the slots of the switch to the screw heads, and slip the switch to make it fixed on the screws 
firmly. 
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Desktop Mounting 

Place the switch upside down on a stable and flat desktop. 

Connect the Device 

Refer to scenario A or B for networking guidance based on your actual situation. 

 

 

 警告 

Operation of this equipment in a residential environment could cause radio interference. 

 

 This product is suitable for use in locations with altitudes under 2000 meters. 

 This product is designed for safe operation in non-tropical climates. 

Refer to the following table to check whether the device connection is correct. The switch can work immediately only after 
correct connection. 
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LED 
indicator
s 

Status Description 

 
Solid on The switch is connected to the power supply properly. 

Off The switch is disconnect from or not connected to a power supply properly. 

1~5 

Solid on The port is connected properly. 

Blinking Data is being transmitted over the port. 

Off The port is disconnected or not connected properly. 
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For more information about the product and installation procedures, log in to www.ruijie.com.cn 

锐捷网络股份有限公司版权所有，保留一切权利   Copyright @ ruijie networks Co., Ltd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

RUIJIE NETWORKS CO., LTD. 

Ruijie Science and Technology Park, Juyuanzhou, No. 618, Jinshan Road, Fuzhou 

Technical Support: http://bbs.ruijiery.com    Technical Support Hotline: +86-400-100-0078(China) 

Website: http://www.ruijiery.com      http://www.ruijie.com.cn 
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